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Protokół Nr I/2024 

Sesji Rady Powiatu w Pułtusku 

w dniu 6 maja 2024 r. 

początek posiedzenia – godz. 11.30 
 

 

 

Radna Halina Banach otworzyła I Sesję Rady Powiatu w Pułtusku siódmej 

kadencji. Powitała radnych Rady Powiatu i wszystkich uczestniczących w Sesji.  

Następnie poinformowała, iż 26 kwietnia 2024r. Komisarz Wyborczy                               

w Ostrołęce postanowił o zwołaniu pierwszej Sesji Rady Powiatu w Pułtusku     

na 6 maja 2024r., ustalając porządek obrad, który radni otrzymali w załączeniu.  

 

Zgodnie z ustawą o samorządzie powiatowym, pierwszą Sesję nowo wybranej 

Rady Powiatu do czasu wyboru przewodniczącego rady prowadzi najstarszy 

wiekiem radny, obecny na Sesji. Stąd też radna poinformowała, że to właśnie jej 

przypadł w udziale zaszczytny obowiązek prowadzenia dzisiejszej Sesji.  

 

Radna Halina Banach poinformowała, że posiedzenie Rady jest nagrywane. 

Transmisja jest dostępna na stronie internetowej powiatu pułtuskiego oraz                

na stronie BIP.  

 

Ad. 2 

Radna Halina Banach zarządziła przystąpienie do realizacji punktu drugiego 

porządku Sesji Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze na Radnego 

Powiatu Pułtuskiego.   

 

Radna Halina Banach- udzieliła głosu Pani Joannie Kalinowskiej 

Przewodniczącej Powiatowej Komisji Wyborczej w Pułtusku.  
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Przewodnicząca Powiatowej Komisji Wyborczej w Pułtusku Pani Joanna 

Kalinowska- pogratulowała wszystkim wybranym radnym, życząc sukcesu                  

w bieżącej kadencji. 

Przewodnicząca Powiatowej Komisji Wyborczej w Pułtusku Pani Joanna 

Kalinowska wręczyła zaświadczenia o wyborze na Radnego Rady Powiatu                         

w Pułtusku wszystkim radnym, tj. : 

1. Halinie Zofii BANACH  

2 .Mirosławowi Janowi BARSZCZ  

3. Pawłowi Mariuszowi BRODZKIIEMU   

4. Małgorzacie CHEŁSTOWSKIEJ  

5. Wiesławowi CIENKOWSKEMU  

6. Krystynie Marii ESTKOWSKIEJ  

7. Emilii Agacie GĄSECKIEJ  

8. Markowi Wiesławowi JOŃCZYKOWI  

9. Beacie JÓŹWIAK   

10. Adamowi KNOCHOWSKIEMU  

11. Pawłowi KOWALCZYKOWI  

12. Róży Jadwidze KRASUCKIEJ  

13. Zbigniewowi KSIĘŻYKOWI  

14. Krzysztofowi ŁACHMAŃSKIEMU  

15. Tadeuszowi NALEWAJKOWI  

16. Dariuszowi RAŹNIEWSKIEMU  

17.  Janowi ZALEWSKIEMU  
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Ad. 3 

Radna Halina Banach zarządziła przystąpienie do realizacji trzeciego punktu 

realizacji punktu trzeciego porządku obrad: Złożenie ślubowania przez 

Radnych  

Zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym Radny przed 

objęciem mandatu składa ślubowanie.  

Radna poinformowała, że ceremonia złożenia ślubowania będzie odbywała się 

w następujący sposób: każdy z radnych po wyczytaniu jego nazwiska wypowie 

treść ślubowania. 

Wobec powyższego Radna H. Banach wyczytała nazwiska wg listy obecności.  

1.  Halina Zofia BANACH- złożyła ślubowanie,  

2.  Mirosław Jan BARSZCZ- złożył ślubowanie,  

3.  Paweł Mariusz BRODZKI - złożył ślubowanie, 

4.   Małgorzata CHEŁSTOWSKA- złożyła ślubowanie,  

5.   Wiesław CIENKOWSKI- złożył ślubowanie,  

6.    Krystyna Maria ESTKOWSKA- złożyła ślubowanie,  

7.    Emilia Agata GĄSECKA- złożyła ślubowanie,  

8.    Marek Wiesław JOŃCZYK- złożył ślubowanie,  

9.    Beata JÓŹWIAK - złożyła ślubowanie,  

10.  Adam KNOCHOWSKI- złożył ślubowanie,  

11.  Paweł KOWALCZYK- złożył ślubowanie,  

12.  Róża Jadwiga KRASUCKA- złożyła ślubowanie,  

13.  Zbigniew KSIĘŻYK- złożył ślubowanie, 

14.  Krzysztof ŁACHMAŃSKI - złożył ślubowanie, 

15.  Tadeusz NALEWAJK- złożył ślubowanie,  

16.  Dariusz RAŹNIEWSKI- złożył ślubowanie,  

17 . Jan ZALEWSKI- złożył ślubowanie. 
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Radna Halina Banach podziękowała za złożenie  ślubowania. Poinformowała,       

iż 17 radnych złożyło ślubowanie. Stwierdziła na podstawie listy obecności,               

że w posiedzeniu uczestniczy 17 radnych,  co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 17 radnych, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał.  

Radni obecni na Sesji podpisali listę obecności, która stanowi załącznik nr 1                 

do protokołu.  

Ad. 4 

Radna Halina Banach przystąpiła do realizacji kolejnego  punktu Sesji: 

Przedstawienie porządku obrad.  

Radna H. Banach zwróciła się z pytaniem, czy są wnioski w sprawie zmiany 

porządku Sesji? 

Wobec braku propozycji zmiany porządku Sesji, radna poinformowała,                       

iż obrady będą prowadzone, zgodnie z porządkiem ustalonym przez Komisarza 

Wyborczego w Ostrołęce 

Następnie odczytała porządek Sesji, zgodnie z którym będą prowadzone obrady:  

1. Otwarcie Sesji.  

2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze na Radnego Powiatu Pułtuskiego.   

3. Złożenie ślubowania przez radnych. 

4. Przedstawienie porządku obrad.  

5. Wybór Przewodniczącego Rady. 

6. Wybór Wiceprzewodniczących Rady. 

7. Wybór Starosty Pułtuskiego. 

8. Wybór Wicestarosty Pułtuskiego. 

9. Wybór pozostałych członków Zarządu Powiatu w Pułtusku. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Pułtuskiego. 

11. Wnioski i oświadczenia radnych. 

12. Zamknięcie Sesji. 
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Zawiadomienie o I Sesji Rady Powiatu w Pułtusku stanowi załącznik nr 2                        

do protokołu.  

 

Ad. 5  

Radna Halina Banach zarządziła przystąpienie do realizacji kolejnego punktu 

porządku obrad, tj. Wybór Przewodniczącego Rady. 

 

Radna Halina Banach poinformowała, iż zgodnie z artykułem 14 ust. 1 ustawy                 

o samorządzie powiatowym, Rada Powiatu wybiera ze swego grona 

Przewodniczącego Rady bezwzględną większością głosów, w obecności                       

co najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym.   

Zaznaczyła, iż zgodnie ze Statutem Powiatu Pułtuskiego głosowanie tajne 

odbywa się za pomocą urządzeń umożliwiających przeprowadzenie i utrwalenie 

tajnego wykazu głosowań.  

Ponadto wyjaśniła, iż system tajnego głosowania nie gromadzi i nie zapisuje 

danych dotyczących  powiązania konkretnych terminali i oddanych za ich 

pośrednictwem głosów, a tylko podsumowuje oddane głosy, według klas:                        

ZA /PRZECIW/ WSTRZYMAŁ SIĘ. Tym samym w żaden sposób nie jest 

możliwe odtworzenie tych danych w trakcie ani po zakończeniu głosowania 

 

Wobec powyższego radna zarządziła przystąpienie do procedury wyboru 

Przewodniczącego Rady, która obejmuje: 

a) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 

b) zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady,  

c) przyjęcie Regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady,  

d) przeprowadzenie głosowania i przedstawienie wyników wyboru, 

e) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady.  
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Ad. 5a 

Radna Halina Banach poinformowała, że ze względu na fakt, że w pięciu 

punktach porządku sesji przewidziane jest przeprowadzenie głosowania tajnego, 

zaproponowała aby Komisja Skrutacyjna, którą za chwilę powołają radni 

przeprowadziła wszystkie głosowania tajne jakie odbędą się na dzisiejszej Sesji  

Za głosowało   17 radnych 

Przeciw    - 

Wstrzymało się   -  

Wniosek został przyjęty.  

Radna Halina Banach zarządziła przystąpienie do powołania Komisji 

Skrutacyjnej, która przeprowadzi głosowania tajne na dzisiejszej Sesji Rady 

Powiatu. Następnie prosiła o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej: 
 

Radny K. Łachmański- zgłosił kandydaturę Radnego Mirosława Barszcz. 

Radna Halina Banach zapytała czy Radny Mirosław Barszcz wyraża zgodę               

na udział w pracach Komisji?  

Radny M. Barszcz- wyraził zgodę. Następnie Pan Radny zgłosił kandydaturę 

Pawła Kowalczyka.  

Radna Halina Banach zapytała czy Radny Paweł Kowalczyk wyraża zgodę                

na udział w pracach Komisji?  

Radny P. Kowalczyk- wyraził zgodę. 

Radny J. Zalewski- zgłosił kandydaturę Radnej Emilii Gąseckiej.  

Radna E. Gąsecka - wyraziła zgodę. 
 

Radna Halina Banach zarządziła głosowanie nad przyjęciem składu osobowego 

Komisji Skrutacyjnej.  

Za głosowało                    17 radnych 

Przeciw                             -  

Wstrzymało się                 - 

Skład osobowy Komisji Skrutacyjnej został przyjęty. 
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Radna Halina Banach zarządziła 5 minutową przerwę celem ukonstytuowania 

się Komisji Skrutacyjnej. Po przerwie Radna Halina Banach wznowiła obrady,             

a następnie udzieliła głosu Radnej Emilii Gąseckiej. 

 

Radna Emilia Gąsecka złożyła rezygnację ze składu osobowego Komisji 

Skrutacyjnej.  

Wobec powyższego Radna Halina Banach zarządziła głosowanie nad 

przyjęciem rezygnacji Radnej Emilii Gąseckiej ze składu osobowego Komisji 

Skrutacyjnej.  

Za głosowało                    17 radnych 

Przeciw                             -  

Wstrzymało się                 - 

Rezygnacja została przyjęta.  

Radna Halina Banach poprosiła o zgłoszenie brakującego kandydata do składu 

osobowego Komisji Skrutacyjnej.  

Radna B. Jóźwiak zgłosiła kandydaturę Radnej Róży Krasuckiej. 

Radna R. Krasucka- wyraziła zgodę. 

 

Radna Halina Banach ponownie zarządziła głosowanie nad uzupełnieniem 

składu osobowego Komisji Skrutacyjnej. 

Za głosowało                    17 radnych 

Przeciw                             -  

Wstrzymało się                 - 

Skład osobowy Komisji Skrutacyjnej został uzupełniony.  

 

Radna Halina Banach ponownie zarządziła 5 minutową przerwę celem 

ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej. Po przerwie Radna Halina Banach 

wznowiła obrady. Następnie poprosiła o przedstawienie Przewodniczącego 
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Komisji Skrutacyjnej.  

 

Radny M. Barszcz- poinformował, iż został Przewodniczącym Komisji 

Skrutacyjnej. Natomiast członkami  Komisji zostali: Radna Róża Krasucka,                  

Radny Paweł Kowalczyk.  

 

Ad. 5b  

Radna Halina Banach zarządziła przystąpienie do realizacji podpunktu 5b- 

zgłaszanie kandydatów na funkcję Przewodniczącego Rady Powiatu. 
 

Radna Halina Banach poprosiła o zgłaszanie kandydatów na funkcje 

Przewodniczącego Rady Powiatu. 
 

Radny Z. Księżyk- poinformował, iż cyt. „Dzień dobry, witam wszystkich.               

Na funkcję Przewodniczącego Rady Powiatu w VII kadencji, chciałbym zgłosić                  

z ramienia Powiatowego Stronnictwa Ludowego Pana Tadeusza Nalewajka. Pan 

Tadeusz Nalewajk posiada wykształcenie wyższe, inżynierskie. Od wielu lat 

związany jest z samorządem powiatowym i gminny Pułtusk. Był Zastępcą 

Burmistrza Pułtuska, Starostą Pułtuskim. W latach 2009-2015 był 

Wiceministrem Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Obecnie Pan Tadeusz Nalewajk jest 

Dyrektorem Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Pułtusku. Jest Prezesem 

Zarządu Powiatowego Ochotniczych Straży Pożarnych. Pan Tadeusz Nalewajk 

mandat radnego powiatowego sprawuje we wszystkich kadencjach. W minionej 

kadencji pełnił funkcję Przewodniczącego Rady Powiatu oraz był członkiem 

Komisji Bezpieczeństwa, jak i Komisji Polityki Regionalnej i Promocji. Zawsze, 

w każdych posiedzeniach Komisji oraz Sesjach uczestniczy bardzo aktywnie, 

zgłasza merytoryczne sugestie, opinie i uwagi. Dziękuję.” 
 

Radna Halina Banach- zapytała czy Pan Tadeusz Nalewajk wyraża zgodę                    

na kandydowanie? 

Radny Tadeusz Nalewajk- wyraził zgodę.  
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Radna zapytała czy są inne kandydatury na funkcję Przewodniczącego Rady?  
 

W związku z brakiem innych propozycji, Radna Halina Banach zarządziła 

głosowanie nad zamknięciem listy kandydatów na Przewodniczącego Rady.  

Za głosowało                    17 radnych 

Przeciw                             -  

Wstrzymało się                 - 

Lista kandydatów na Przewodniczącego Rady została zamknięta.  

 

Radna Halina Banach zarządziła 10- minutową przerwę w celu przygotowania 

przez Komisję Skrutacyjną regulaminu głosowania na Przewodniczącego Rady  

Powiatu oraz wprowadzenie do systemu głosowania kandydata                               

na Przewodniczącego Rady Powiatu w Pułtusku. 

Ad. 5c 

Po przerwie Radna Halina Banach wznowiła obrady Rady Powiatu i zarządziła 

przystąpienie do realizacji podpunktu 5c przyjęcie Regulaminu wyboru 

Przewodniczącego Rady Powiatu.  
 

Radna Halina Banach poprosiła Komisję Skrutacyjną o zapoznanie Radnych                    

z projektem regulaminu wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji M. Barszcz- poinformował, iż Radni pierwszy raz 

będą głosowali przy pomocy systemu elektronicznego w wyborach tajnych. 

Następnie upoważnił członka Komisji Skrutacyjnej Radnego Pawła Kowalczyka 

do odczytania regulaminu głosowania na Przewodniczącego Rady Powiatu                    

w Pułtusku. 

Członek Komisji Skrutacyjnej Radny Paweł Kowalczyk przedstawił regulamin 

głosowania na Przewodniczącego Rady Powiatu w Pułtusku, w brzmieniu  

załącznika nr 3 do protokołu.  
 

Radna Halina Banach zarządziła głosowanie nad przyjęciem regulaminu 

głosowania na Przewodniczącego Rady: 
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Za głosowało                    17 radnych 

Przeciw                             -  

Wstrzymało się                 - 

Regulamin głosowania został przyjęty.  

Ad. 5 d 

Radna Halina Banach zarządziła przystąpienie do realizacji podpunktu                         

5d przeprowadzenie głosowania i przedstawienie wyników wyborów.  
 

Po oddaniu głosów przez radnych, Radna Halina Banach zarządziła głosowanie 

nad kandydaturą Pana Tadeusza Nalewajka na Przewodniczącego Rady Powiatu.  
 

Radna Halina Banach ogłosiła 10- minutową przerwę w obradach, celem 

ustalenia wyników głosowania przez Komisję Skrutacyjną.   
 

Po przerwie Radna Halina Banach wznowiła obrady, a następnie zwróciła się                     

z prośbą do Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokołu                     

z tajnego głosowania w sprawie wyboru Przewodniczącego Ray Powiatu                     

w Pułtusku.  

Radny Mirosław Barszcz- Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej- odczytał 

protokół Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady 

Powiatu w Pułtusku.  

„Za” wyborem Radnego Tadeusza Nalewajka na Przewodniczącego Rady 

Powiatu w Pułtusku oddano 14 głosów, „przeciw” oddano głosów- 0, głosów 

wstrzymujących się – 0,  ilość nieoddanych głosów- 3, ilość głosów 

nieważnych, odrzuconych- 0. 

Wobec powyższego Komisja stwierdziła, ze Pan Tadeusz Nalewajk uzyskał 

wymaganą ilość głosów i został wybrany na Przewodniczącego Rady.  

Protokół dot. wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu stanowi załącznik nr 4 

do protokołu.  
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Ad. 5e 

Radna Halina Banach zarządziła przystąpienie do realizacji podpunktu 5e - 

podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady. 

Radna Halina Banach odczytała uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Rady Powiatu w Pułtusku i zarządziła głosowanie nad jej podjęciem.  

Za głosowało                    17 radnych 

Przeciw                             -  

Wstrzymało się                 - 

Uchwała Nr I/1/2024 została podjęta.  

 

Radna Halina Banach pogratulowała Panu Tadeuszowi Nalewajkowi wyboru                    

na Przewodniczącego Rady Powiatu w Pułtusku i przekazała mu prowadzenie 

obrad.  

 

Od tej chwili obrady I Sesji Rady Powiatu prowadzi nowo wybrany Rady 

Powiatu w Pułtusku- Pan Tadeusz Nalewajk..  

 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Szanowni 

Państwo, sam sobie wręczę kwiaty, ale pozwólcie, że będę wyrazicielem nas 

wszystkich i chciałem serdecznie w naszym imieniu Państwa Radnych, Państwa 

obecnych i Państwa, którzy nas obserwują poprzez środki łączności 

podziękować Pani Senior, czyli Senior Przewodniczącej po raz drugi. Sześć lat 

temu była prowadzącą obrady i dzisiaj także, serdecznie gratulujemy. Życzę 

zdrowia, wszystkiego dobrego, miłej pracy i współpracy.” 

Radna Halina Banach- poinformowała, iż cyt. „Dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Szanowni 

Państwo, chciałem serdecznie podziękować za dokonany wybór. Zawsze to start 

w jakiekolwiek szramki. Są to pewne emocje bez względu na wiek, płeć, kolor 

skóry i jeszcze można dodać parę przymiotów. Także z tego miejsca chciałem 
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serdecznie podziękować i nawiązując do wypowiedzi Pana Mirosława Barszcza, 

że Państwo, czyli mieszkańcy powiatu pułtuskiego powierzyli nam mandaty 

zaufania, czyli mandaty radnych Rady Powiatu. U nas, jeżeli chodzi o powiat 

pułtuski jest lekkie odświeżenie, czyli mamy ok. 25% nowych radnych, którzy 

zostali po raz pierwszy, ale uczestniczyli w różnych innych konfiguracjach                     

w samorządach. Myślę, że ktoś, kto mnie zna, ja z natury dążę do kompromisu,                 

do zgody, natomiast nie prowadzę, są czasem dyskusje polityczne, ale to ktoś              

z Państwa kto uczestniczy w Sesjach to wie, że raczej prowadzimy je, ale                              

z takim skutkiem, żeby było z tego coś pożytecznego, a nie na zasadzie 

punktowania się. Także z tego miejsca chciałem zadeklarować, że ja dalej będę 

szedł w tym kierunku. Oczywiście, każdy z nas ma interesy, w sensie 

reprezentuje pewne grupy społeczeństwa. Bez względu, czy jest to miasto 

Pułtusk, czy tereny wiejskie, bo mamy taki nasz układ powiatowy od 25 lat.                    

I mam nadzieję, że będziemy kontynuować przez ostatnie kilka lat dobre 

tradycje i z jak najlepszym skutkiem rozwoju naszego powiatu pułtuskiego. 

Pokazaliśmy w poprzednich kadencjach, że potrafimy współpracować bez 

względu na przynależność legitymacji, tak może powiem na skróty. Mówię                  

to z pełną odpowiedzialnością, bo przy tym stole uczestniczyliśmy przy różnych 

dyskusjach. Różne wskaźniki pokazują, że potrafiliśmy, jako powiat pułtuski 

również korzystać z czynników zewnętrznych, a jak wszyscy interesujemy się, 

pewne środki będą desygnowane również z różnych źródeł. Nie chcę tu 

wymieniać, ale mam nadzieję, że ze skutkiem takim, że to, co nas wszystkich 

łączy. Wracam do mandatów zaufania. Ci, którzy nam powierzyli te mandaty 

zaufania, powierzyli również pewne obowiązki, z których byśmy się wywiązali, 

czyli szeroko rozumiana poprawa warunków życia na terenie powiatu 

pułtuskiego, zaczynając od tzw. „miękkich projektów”, a „twardych” , wiadomo, 

chodzi o infrastrukturę. I z tego miejsca Szanowni Państwo, jeszcze raz 

serdecznie dziękuję za wybór. Tak, jak powiedziałem, nie dążę do kontrowersji, 

tylko wręcz odwrotnie i mam nadzieję, że w takim tonie będziemy mieli 
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przyjemność współpracować dla dobra naszych mieszkańców powiatu 

pułtuskiego. Dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk zarządził 10- minutową przerwę.                    

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady. 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punktu Sesji Podjęcie uchwały w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczących Rady. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk- poinformował, iż zgodnie z art. 14 

ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym rada powiatu wybiera ze swego grona 

jednego lub dwóch wiceprzewodniczących bezwzględną większością głosów              

w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu 

tajnym. Natomiast Statut Powiatu Pułtuskiego stanowi, że Rada Powiatu 

wybiera dwóch Wiceprzewodniczących.   

Wobec powyższego Przewodniczący zarządził przystąpienie do procedury 

wyboru dwóch Wiceprzewodniczących Rady, która obejmuje: 

a) zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady,  

b) przyjęcie Regulaminu wyboru Wiceprzewodniczących Rady,  

c) przeprowadzenie głosowania i przedstawienie wyników wyboru, 

d) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady 

 

 Ad. 6a 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk zarządził przystąpienie do realizacji 

podpunktu 6a- zgłaszanie kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Przystępujemy 

Szanowni Państwo do zgłaszania kandydatów  na Wiceprzewodniczących Rady 

Powiatu. Proszę bardzo, Pani Radna Gąsecka.” Radna E. Gąsecka- 

poinformowała, iż cyt. „Zgłaszam kandydaturę na Wiceprzewodniczącego Rady 

Powiatu w Pułtusku VII kadencji Marka Wiesława Jończyka. Posiada 
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wykształcenie wyższe magisterskie pedagogiczne, pracuje jako nauczyciel                    

w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym,  a także instruktor 

kulturalno-oświatowy w Domu Pomocy Społecznej w Obrytem. Rodowity 

mieszkaniec Zator oraz wieloletni organista m.in. w parafii Pniewo i Zatory. 

Sumienny, pracowity, odpowiedzialny, potrafiący słuchać ludzi oraz 

rozumiejący ich potrzeby. Dziękuję.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk- zapytał, czy Radny Marek Jończyk 

wyraża zgodę na kandydowanie na  funkcję Wiceprzewodniczącego Rady 

Powiatu w Pułtusku? 

Radny Marek Jończyk- wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Dziękuję 

bardzo. Proszę bardzo, Pan Radny Wiesław Cienkowski.” 

Radny W. Cienkowski- poinformował, iż cyt. „Zgłaszam kandydaturę Pana 

Adama Knochowskiego na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Pułtusku. 

Pan Adam Knochowski jest magistrem nauk politycznych, ukończył również 

różne studia podyplomowe. Był Radnym Rady Miejskiej w Pułtusku VIII 

kadencji, pełnił funkcję Wiceprezesa Pułtuskiego Klubu Wodniaków. Obecnie 

rzecznik prasowy klubu, a także kierownik działu marketingu w największej 

firmie produkcyjnej w Pułtusku ETI Polam. Pan Adam Knochowski                        

to społecznik czynnie zaangażowany w sprawie miasta i gminy Pułtusk oraz 

powiatu pułtuskiego. Prywatnie pasjonat sportów wodnych, rekreacji oraz 

wypoczynku na świeżym powietrzu. Dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk- zapytał, czy Radny Adam 

Knochowski wyraża zgodę na kandydowanie na funkcję Wiceprzewodniczącego 

Rady Powiatu w Pułtusku? 

Radny Adam Knochowoski- wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Dziękuję 

bardzo. Proszę bardzo. Słucham.” 

W związku z brakiem innych propozycji Przewodniczący Rady Tadeusz 
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Nalewajk zarządził głosowanie nad zamknięciem listy kandydatów                                

na Wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Pułtusku.   

Za głosowało                    16 radnych 

Przeciw                             1 radny 

Wstrzymało się                 - 

Lista kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady Powiatu została zamknięta.  

 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk zarządził 10- minutową przerwę w celu 

przygotowania przez Komisję Skrutacyjną  regulaminu głosowania                                 

na Wiceprzewodniczących Rady. Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił 

obrady. 

 

Ad. 6b  

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

podpunktu 6b- przyjęcie Regulaminu wyboru Wiceprzewodniczących Rady. 

 

Przewodniczący poprosił Komisję Skrutacyjną o zapoznanie Radnych                       

z projektem regulaminu na Wiceprzewodniczących Rady.  

Członek Komisji Skrutacyjnej Radny Paweł Kowalczyk - przedstawił regulamin 

wyboru Wiceprzewodniczących Rady w brzmieniu załącznika nr 5 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk zarządził głosowanie nad przyjęciem 

regulaminu głosowania na Wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Pułtusku. 

 Za głosowało                    17 radnych 

Przeciw                             -  

Wstrzymało się                 - 

Regulamin głosowania został przyjęty.  
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Ad. 6c 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

podpunktu c)  przeprowadzenie głosowania i przedstawienie wyników 

wyboru. 
 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk zarządził głosowanie nad kandydaturą 

Radnego Marka Wiesława Jończyka, a następnie Adama Knochowskiego                     

na Wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Pułtusku.  
 

Po oddaniu głosów przez Radnych, Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk 

ogłosił kilkuminutową przerwę w obradach, celem ustalenia wyników 

głosowania.. Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady. 
 

 

Radny Mirosław Barszcz- Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej- odczytał 

protokół Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady 

Powiatu w Pułtusku.  

Następnie poinformował, iż za wyborem radnego Marka Wiesława Jończyka na 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Pułtusku oddano 10 głosów: przeciw 

oddano- 7., wstrzymujących- 0, ilość nieoddanych głosów-0, ilość głosów 

nieważnych/ odrzuconych- 0.  

Wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że kandydat Radny Marek 

Wiesław Jończyk uzyskał wymaganą ilość głosów i został wybrany                                

na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Pułtusku.  

 

Za wyborem Radnego Adama Knochowskiego na Wiceprzewodniczącego Rady 

Powiatu w Pułtusku oddano 10 głosów: przeciw oddano 7 głosów, głosów 

wstrzymujących- 0, ilość nieoddanych głosów- 0. Ilość głosów nieważnych/ 

odrzuconych- 0.  

Wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że kandydat Radny Adam 

Knochowski uzyskał wymaganą ilość głosów i został wybrany                                    

na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Pułtusku. 
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Protokół dot. wyboru Wiceprzewodniczących Rady Powiatu stanowi załącznik   

nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 6d 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

podpunktu 6- d) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących 

Rady. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk odczytał uchwałę w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Pułtusku i zarządził głosowanie nad jej 

podjęciem.  

Za głosowało                    14 radnych 

Przeciw                              - 

Wstrzymało się                 3 radnych 

Uchwała Nr I/2/2024 została podjęta.  

 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk- udzielił głosu 

Wiceprzewodniczącemu Rady Powiatu  Adamowi Knochowskiemu.  

Wiceprzewodniczący Rady Adam Knochowski- poinformował, iż cyt. „Ja 

dziękuję Państwu za ten wybór. Oczywiście deklaruję, podobnie jak koledzy, 

pełną współpracę z opcjami politycznymi. Ja praktycznie jestem bezpartyjny, 

sami Państwo wiecie, znacie mnie, z większością z Państwa znam się. Myślę, że 

nasze prace będą owocne, będą spokojne, będą przebiegały w duchu 

poszanowania i na pewno będą zmierzały do tego, żeby mieszkańcom naszego 

powiatu żyło się lepiej.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk- udzielił głosu 

Wiceprzewodniczącemu Markowi Jończykowi.  

Wiceprzewodniczący Rady Marek Jończyk- poinformował, iż cyt. „Ja również 

drodzy Państwo, chciałbym bardzo serdecznie podziękować za to, że 

obdarzyliście mnie swoim zaufaniem najpierw w wyborach, a teraz na wybór 
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Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu. A Państwu, którzy są jeszcze 

niezdecydowani, gwarantuję, że dogadamy się i moje zaufanie zdobędziecie. 

Także dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Dziękuję 

bardzo, zapraszam do pracy i współpracy. Sielanka się skończyła, teraz zaczyna 

się praca. Proszę bardzo. Szanowni Państwo, jeszcze raz serdecznie gratulujemy 

wszystkim radnym.” 

 

Ad. 7  

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego puntu Sesji: Wybór Starosty Pułtuskiego.  

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Zgodnie                 

z art. 27 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym  Rada Powiatu wybiera 

starostę bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady,                            

w głosowaniu tajnym. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do procedury 

wyboru Starosty Pułtuskiego, która obejmuje: 

a) zgłaszanie kandydatów na Starostę Pułtuskiego, 

b) przyjęcie Regulaminu wyboru Starosty Pułtuskiego,  

c) przeprowadzenie głosowania i przedstawienie wyników wyboru,  

d) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Starosty Pułtuskiego. 

 

Ad. 7a  

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

podpunktu 7 a) zgłaszanie kandydatów na Starostę Pułtuskiego. 

 

Następnie Przewodniczący Tadeusz Nalewajk poprosił o zgłaszanie kandydatów 

na Starostę Pułtuskiego.  
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Przewodniczący Tadeusz Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Ja sam sobie 

udzielam głosu, także Szanowni Państwo, pozwólcie, że w imieniu Klubu 

Polskiego Stronnictwa Ludowego przedstawię kandydaturę Pana Jana 

Zalewskiego, dotychczasowego Starosty na Starostę VII kadencji. Pan Jan 

Zalewski, tak jak wspomniałem, dwie kadencje był Starostą Powiatu 

Pułtuskiego. Jest po wyższych studiach Akademii Humanistycznej, gdzie 

uzyskał licencjat w zakresie bezpieczeństwa Państwa, następnie magistra                    

w zakresie administracji obronnej. Posiada również studia podyplomowe                       

w zakresie pracy socjalnej na Wydziale Pedagogicznym Akademii 

Humanistycznej, jak również podyplomowe z zakresu organizacji pomocy 

społecznej na Wydziale Dziennika Nauk Politycznych Uniwersytetu 

Warszawskiego. Pracuje od 1999 r.  w Pułtusku. Zaczynał w PBK w Pułtusku 

jako pracownik administracyjny. Później koleje losu rzuciły go do DPS-u                     

w Obrytem na stanowisko kierownika administracyjnego, następnie Zastępcy 

Dyrektora i w latach 2007-2014 pełnił funkcję Dyrektora tejże placówki. I tak, 

jak wspomniałem, w 2014 r. również uzyskał mandat zaufania, został radnym 

Rady Powiatu w Pułtusku, czyli jest radnym również V i VI kadencji. Szanowni 

Państwo, myślę, że priorytetem, to Radni poprzedniej kadencji wiedzą najlepiej, 

jest rozwój powiatu, zdobywanie środków finansowych, praca na rzecz powiatu, 

co przejawiało się otwieraniem nowych jednostek w naszym powiecie, budowy 

dróg. Myślę, że większość z Państwa zna również osobiście Pana Starostę. Ja tu 

wspomnę również o tym, że powiat jest w różnych rankingach, a takim chyba 

najlepszym wskaźnikiem, jest wartość środków finansowych na jednego 

mieszkańca, na inwestycje, gdzie plasowaliśmy się w czołówce w kraju, nie                    

w Województwie Mazowieckim, gdzie jest 38 powiatów, tylko w kraju, gdzie 

jest ponad 300. Także Szanowni Państwo, myślę, że godnie reprezentował                            

i będzie reprezentował powiat pułtuski.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk- zapytał, czy Radny Jan Zalewski 

wyraża zgodę na kandydowanie na  Starostę Pułtuskiego.  
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Radny Jan Zalewski- wyraził zgodę. 

Następnie Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk zapytał, czy są inne 

kandydatury? 

W związku z brakiem innych propozycji Przewodniczący Tadeusz Nalewajk 

zarządził głosowanie nad zamknięciem listy kandydatów na Starostę 

Pułtuskiego.  

Za głosowało                    17 radnych 

Przeciw                              - 

Wstrzymało się                 - 

Lista kandydatów na Starostę Pułtuskiego została zamknięta.  

 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk zarządził  kilkuminutową przerwę                     

w obradach, celem przygotowania przez Komisję Skrutacyjną  regulaminu 

głosowania na Starostę Pułtuskiego. Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił 

obrady. 

 

Ad. 7 b 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

podpunktu b) przyjęcie Regulaminu wyboru Starosty Pułtuskiego. 

Przewodniczący Rady poprosił Komisję Skrutacyjną o zapoznanie Radnych                    

z projektem regulaminu wyboru Starosty Pułtuskiego. 

Członek Komisji Skrutacyjnej Radny Paweł Kowalczyk – przedstawił regulamin 

wyboru Starosty Pułtuskiego, w brzmieniu załącznika nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący Tadeusz Nalewajk zarządził głosowanie nad przyjęciem 

regulaminu głosowania na Starostę Pułtuskiego. 

Za głosowało                    17 radnych 

Przeciw                              - 

Wstrzymało się                  - 

Regulamin głosowania został przyjęty. 
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Ad. 7 c 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

podpunktu c) przeprowadzenie głosowania i przedstawienie wyników 

wyboru. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk zarządził głosowanie nad kandydaturą 

Radnego Jana Zalewskiego na Starostę Pułtuskiego.  

 

Po oddaniu głosów przez radnych, Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk 

ogłosił kilkuminutową przerwę w obradach, celem ustalenia przez Komisję 

Skrutacyjną wyników głosowania.  

 

Przewodniczący Tadeusz Nalewajk zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego 

Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokołu z tajnego głosowania w sprawie 

wyboru Starosty Pułtuskiego.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny M. Barszcz- odczytał protokół 

Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru Starosty Pułtuskiego. 

„Za” wyborem Radnego Jana Zalewskiego na Starostę Pułtuskiego  oddano                         

10 głosów, „przeciw” oddano głosów- 7, głosów wstrzymujących się – 0,  ilość 

nieoddanych głosów- 0.  

Protokół dot. wyboru Starosty Pułtuskiego stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

Ad. 7 c 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

podpunktu d) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Starosty Pułtuskiego. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk odczytał uchwałę w sprawie wyboru 

Starosty Pułtuskiego i zarządził głosowanie nad jej podjęciem.  

Za głosowało                    17 radnych 

Przeciw                              - 

Wstrzymało się                  -  

Uchwała Nr I/3/2024 została podjęta.  
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Przewodniczący Tadeusz Nalewajk pogratulował w imieniu swoim oraz 

Wiceprzewodniczących Rady Powiatu Radnemu Janowi Zalewskiemu wyboru 

na Starostę Pułtuskiego. Następnie udzielił mu głosu. 

Starosta Pułtuski Pan Jan Zalewski- poinformował, iż cyt. „Szanowni Państwo 

Radni, Szanowni Państwo, po raz trzeci zostałem wybrany na funkcję Starosty 

Powiatu Pułtuskiego. Jest to zaszczyt, ale i duża odpowiedzialność. Postaram się 

Państwa nie zawieść. Tak, jak w poprzednich kadencjach, będziemy starać się                

z Zarządem Powiatu w Pułtusku, aby powiat rozwijał się równomiernie, tak, jak 

było wspomniane, nie patrząc na barwy polityczne. Ta kadencja jest o tyle 

ciekawa, jak wszyscy wiemy, czekamy na środki z Krajowego Planu Odbudowy. 

Jeśli te środki trafią do powiatu, to myślę, że w sposób szczególny zadbamy 

dalej o oświatę, o służbę zdrowia, o bezpieczeństwo, o drogi i o pomoc 

społeczną. Życzyłbym sobie, aby powiat rozwijał się w tej kadencji, jak                        

w poprzednich latach. Także jeszcze raz dziękuję za zaufanie i postaram się 

Państwa nie zawieść w tej kadencji, w VII kadencji Rady Powiatu w Pułtusku. 

Dziękuję bardzo.” 

Ad. 8  

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punktu porządku Sesji Wybór Wicestarosty Pułtuskiego.  

Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z art. 27 ust. 3 ustawy                                

o samorządzie powiatowym  rada powiatu wybiera wicestarostę na wniosek 

starosty zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy 

ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Powiatu przystąpił do procedury 

wyboru Wicestarosty Pułtuskiego, która obejmuje: 

a) zgłaszanie kandydata na Wicestarostę Pułtuskiego,  

b) przyjęcie Regulaminu wyboru Wicestarosty Pułtuskiego,  

c) przeprowadzenie głosowania i przedstawienie wyników wyboru,  

d) podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty Pułtuskiego, 
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Ad. 8a 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

podpunktu a) zgłaszanie kandydata na Wicestarostę Pułtuskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Tadeusz Nalewajk  poprosił o zabranie głosu 

Pana Jana Zalewskiego Starostę Pułtuskiego. 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt. „Na Wicestarostę 

Powiatu Pułtuskiego proponuję Panią Beatę Jóźwiak. Pani Beata Jóźwiak była 

Wicestarostą w V, jak i w VI kadencji. Posiada wykształcenie wyższe, 

absolwentka Akademii Pedagogiki Specjalnej im. Marii Grzegorzewskiej                     

w Warszawie oraz studiów podyplomowych na Akademii Leona Koźmińskiego 

w zakresie zarządzania projektami finansowanymi z Funduszy Strukturalnych 

Unii Europejskiej. Drogę zawodową związała z pomocą społeczną. Pracowała  

w Domu Pomocy Społecznej w Ołdakach, w Specjalnym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym im. Anny Karłowicz w Pułtusku. W latach 2008-2014 była 

Dyrektorem Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Pułtusku. W latach 

2014-2024 była Wicestarostą Pułtuskim. Dzięki ogromnemu poparciu i zaufaniu 

mieszkańców gminy Pułtusk uzyskała również mandat radnej Rady Powiatu               

VI kadencji. Dzięki jej pracy i zaangażowaniu w ciągu minionej kadencji Rady 

Powiatu udało się zrealizować wiele ważnych projektów inwestycyjnych, które 

m.in. z pewnością wpłynęły na poprawę warunków nauki w szkołach 

ponadpodstawowych, infrastruktury drogowej, a także poszerzyły ofertę 

świadczenia usług z zakresu pomocy społecznej. Pani Beata Jóźwiak jest osobą, 

dla której priorytetem jest troska o rozwój powiatu pułtuskiego i dobro jego 

mieszkańców. Dziękuję.” 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy Pani Beata Jóźwiak wyraża zgodę                        

na zgłoszenie jej kandydatury na Wicestarostę Pułtuskiego? 

Radna B. Jóźwiak- wyraziła zgodę.   
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Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk zarządził  kilkuminutową przerwę                     

w obradach, celem przygotowania przez Komisję Skrutacyjną  regulaminu 

głosowania na Wicestarostę Pułtuskiego. Po przerwie Przewodniczący Rady 

wznowił obrady. 

 

 Ad. 8b 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

podpunktu 8b- przyjęcie Regulaminu wyboru Wicestarosty Pułtuskiego.  
 

Przewodniczący Rady poprosił Komisję Skrutacyjną o zapoznanie Radnych                    

z projektem regulaminu wyboru Wicestarosty Pułtuskiego. 

Członek Komisji Skrutacyjnej Radny Paweł Kowalczyk – przedstawił regulamin 

wyboru Wicestarosty Pułtuskiego, w brzmieniu załącznika nr 9 do protokołu.  
 

Przewodniczący Tadeusz Nalewajk zarządził głosowanie nad przyjęciem 

regulaminu głosowania na Wicestarostę Pułtuskiego. 

Za głosowało                    17 radnych 

Przeciw                              - 

Wstrzymało się                  - 

Regulamin głosowania został przyjęty. 

 

Ad. 8c 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

podpunktu 8c -przeprowadzenie głosowania i przedstawienie wyników 

wyboru. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk zarządził głosowanie nad kandydaturą 

Radnej Beaty Jóźwiak na Wicestarostę Pułtuskiego. 

Po oddaniu głosów przez radnych, Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk 

ogłosił kilkuminutową przerwę w obradach, celem ustalenia przez Komisję 

Skrutacyjną wyników głosowania.  
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Przewodniczący Tadeusz Nalewajk zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego 

Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokołu z tajnego głosowania w sprawie 

wyboru Starosty Pułtuskiego.  

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Radny M. Barszcz- odczytał protokół 

Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru Wicestarosty Pułtuskiego. 

„Za” wyborem Radnej Beaty Jóźwiak na Wicestarostę Pułtuskiego oddano 10 

głosów, „przeciw” oddano głosów- 7, głosów wstrzymujących się – 0,  ilość 

nieoddanych głosów- 0.  

Protokół dot. wyboru Wicestarosty Pułtuskiego stanowi załącznik nr 10                             

do protokołu.  

Ad. 8d 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

podpunktu 8 d- podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty 

Pułtuskiego. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk odczytał uchwałę w sprawie wyboru 

Wicestarosty Pułtuskiego i zarządził głosowanie nad jej podjęciem.  

Za głosowało                    17 radnych 

Przeciw                              - 

Wstrzymało się                  -  

Uchwała Nr I/4/2024 została podjęta. 

 

Przewodniczący Tadeusz Nalewajk zapytał Wicestarostę Pułtuskiego Panią 

Beatę Jóźwiak, czy chce zabrać głos? 

Wicestarosta Pułtuski p. Beata Jóźwiak- poinformowała, iż cyt. „Panie 

Przewodniczący, Szanowni Radni, Drodzy Goście, bardzo serdecznie chciałam 

Wam podziękować za uzyskane tutaj wyniki, jakby za stanowisko Wicestarosty, 

za pozytywne głosowanie, ale przede wszystkim chciałam podziękować 

wszystkim wyborcom, którzy na mnie głosowali. Było to dla mnie niezwykłe 

wyróżnienie i uznanie, ponieważ otrzymałam najlepszy wynik w powiecie. 
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Jestem Państwu winna swoją ciężką pracę i oddanie i gwarantuję, że też tak 

będzie. Chciałam podziękować wszystkim pracownikom, dyrektorom 

wydziałów, dyrektorom jednostek i wszystkim pracownikom za to, że zawsze 

byliście blisko mnie i zawsze mogłam na was liczyć i obiecuję, że nadal tak 

będzie, że będę z wami współpracowała i o nikim i nigdy nie zapomnę. 

Dziękuję bardzo.” 

 

Ad.9 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punku porządku Sesji Wybór pozostałych członków Zarządu 

Powiatu w Pułtusku. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z art. 27 ust. 3 ustawy                                 

o samorządzie powiatowym  rada powiatu wybiera pozostałych członków 

zarządu na wniosek starosty zwykłą większością głosów w obecności                      

co najmniej połowy ustawowego składu rady, w głosowaniu tajnym. 

Zgodnie ze Statutem Powiatu Pułtuskiego, Zarząd składa się z 5 osób, w skład, 

którego wchodzą: Starosta, Wicestarosta oraz pozostali członkowie zarządu                  

w liczbie 3.  

Wobec powyższego Przewodniczący Rady przystąpił do procedury wyboru 

pozostałych  członków Zarządu Powiatu w Pułtusku, która obejmuje: 

a) zgłaszanie kandydatów na członków Zarządu Powiatu w Pułtusku,  

b) przyjęcie Regulaminu wyboru członków Zarządu Powiatu w Pułtusku,  

c) przeprowadzenie głosowania i przedstawienie wyników wyboru,  

d) podjęcie uchwały w sprawie wyboru pozostałych członków Zarządu 

Powiatu w Pułtusku. 
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Ad. 9a 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

podpunktu 9a- zgłaszanie kandydatów na członków Zarządu Powiatu                     

w Pułtusku. 
 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk poprosił Starostę Pułtuskiego                         

o zgłaszanie kandydatów na pozostałych członków Zarządu Powiatu                            

w Pułtusku.  
 

Starosta Pułtuski p. J. Zalewski- poinformował, iż cyt. „Szanowni Państwo 

chciałem zgłosić kandydaturę członka Zarządu Powiatu w Pułtusku, Panią 

Emilię Agatę Gąsecką. Pani Emila Gąsecka posiada wykształcenie wyższe. 

Przez ponad jedenaście lat pracowała w Powiatowym Urzędzie Pracy                       

w Pułtusku, a obecnie członek Zarządu Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego w Pułtusku. Od 2014 roku Radna Rady Powiatu w Pułtusku.                    

Z woli radnych VI kadencji została wybrana Przewodniczącą Komisji Budżetu               

i Finansów, Zastępcą Przewodniczącej Komisji Spraw Społecznych oraz 

Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Ponadto w latach                  

2018-2021 pełniła funkcję członka Zarządu Powiatu w Pułtusku. Emila Gąsecka 

to osoba, której działania ukierunkowane są na realizację inwestycji 

oczekiwanych przez społeczność lokalną. Nie boi się wyzwań i ciężkiej pracy.  

Kolejną osobę, którą zgłoszę na członka Zarządu jest to Pan Zbigniew Księżyk, 

wykształcenie wyższe, kierunek zarządzanie w samorządzie terytorialnym, 

inspektor do spraw inwestycji i funduszy unijnych w Urzędzie Gminy                        

w Pokrzywnicy, Zastępca Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Pokrzywnicy. 

Z woli radnych  VI kadencji został wybrany na członka Zarządu Powiatu oraz 

członka Komisji Bezpieczeństwa oraz Komisji Polityki Regionalnej i Promocji. 

Zbigniew Księżyk to osoba zaangażowana w pracę na rzecz rozwoju powiatu.                           

I ostatnią osobę, jest to Pan Wiesław Cienkowski. Posiada wykształcenie 

wyższe magisterskie. Ukończył studia podyplomowe w kierunku zarządzania 
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edukacją. Pracuje w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym im. Anny 

Karłowicz w Pułtusku. Wiesław Cienkowski jest radnym Rady Powiatu                          

w Pułtusku wszystkich kadencji. Był członkiem Zarządu Powiatu II, III i IV 

kadencji. W minionej VI kadencji z woli radnych został wybrany                                

na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Pułtusku oraz członka Komisji 

Budżetu i Finansów oraz Komisji Spraw Społecznych. Dziękuję bardzo.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk zarządził  kilkuminutową przerwę                     

w obradach, celem przygotowania przez Komisję Skrutacyjną regulaminu 

głosowania na pozostałych członków Zarządu Powiatu w Pułtusku. Po przerwie 

Przewodniczący Rady wznowił obrady. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy Pani Emilia Gąsecka wyraża zgodę 

na kandydowanie na członka Zarządu Powiatu w Pułtusku? 

Radna E. Gąsecka- wyraziła zgodę.  

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy Pan Zbigniew Księżyk wyraża zgodę 

na kandydowanie na członka Zarządu Powiatu w Pułtusku? 

Radny Z. Księżyk- wyraził zgodę. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy Pan Wiesław Cienkowski wyraża 

zgodę na kandydowanie na członka Zarządu Powiatu w Pułtusku? 

Radny W. Cienkowski- wyraził zgodę. 

Po przerwie na salę nie powrócił Radny Krzysztof Łachmański.. Od tej chwili                 

w posiedzeniu uczestniczy 16 radnych.  
 

Ad. 9b 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

podpunktu 9b- przyjęcie Regulaminu wyboru członków Zarządu Powiatu                     

w Pułtusku  
 

Przewodniczący Rady poprosił Komisję Skrutacyjną o zapoznanie Radnych                    

z projektem regulaminu wyboru pozostałych członków Zarządu Powiatu                       

w Pułtusku. 
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Członek Komisji Skrutacyjnej Radny Paweł Kowalczyk – przedstawił regulamin 

wyboru pozostałych członków Zarządu Powiatu w Pułtusku, w brzmieniu 

załącznika nr 11 do protokołu.  

Przewodniczący Tadeusz Nalewajk zarządził głosowanie nad przyjęciem 

regulaminu głosowania na pozostałych członków Zarządu Powiatu w Pułtusku. 

Za głosowało                    16 radnych 

Przeciw                              - 

Wstrzymało się                  - 

Regulamin głosowania został przyjęty. 

 

Ad. 9c 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

podpunktu 9c- przeprowadzenie głosowania i przedstawienie wyników 

wyboru.  
 

Na salę powrócił radny Krzysztof Łachmański. Od tej chwili w posiedzeniu 

uczestniczy 17 radnych.  
 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk zarządził głosowanie nad kandydaturą 

Radnej Emilii Gąseckiej, a następnie Zbigniewa Księżyka oraz Wiesława 

Cienkowskiego  na pozostałych członków Zarządu Powiatu w Pułtusku.  

 

 

Po oddaniu głosów przez radnych, Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk 

ogłosił kilkuminutową przerwę w obradach, celem ustalenia wyników 

głosowania na  pozostałych członków Zarządu Powiatu w Pułtusku.  
 

 

Radny Mirosław Barszcz- Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej- odczytał 

protokół Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru pozostałych członków 

Zarządu Powiatu w Pułtusku.  
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Za wyborem radnego radnej Emilii Gąseckiej na członka Zarządu Powiatu                   

w Pułtusku oddano 10 głosów: przeciw oddano- 6., wstrzymujących- 0, ilość 

nieoddanych głosów-1. 

Wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że kandydatka Emilia 

Gąsecka uzyskała wymaganą ilość głosów i została wybrana                                

na członka Zarządu Powiatu w Pułtusku.  

Za wyborem Radnego Zbigniewa Księżyka na członka Zarządu Powiatu                    

w Pułtusku oddano 10 głosów: przeciw oddano 7 głosów, głosów 

wstrzymujących- 0, ilość nieoddanych głosów- 0. Ilość głosów nieważnych                 

/ odrzuconych- 0.  

Wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że kandydat Radny 

Zbigniew Księżyk uzyskał wymaganą ilość głosów i został wybrany                                    

na członka Zarządu w Pułtusku. 

Za wyborem Radnego Wiesława Cienkowskiego na członka Zarządu Powiatu            

w Pułtusku oddano 10 głosów: przeciw oddano 7 głosów, głosów 

wstrzymujących- 0, ilość nieoddanych głosów- 0.  

Wobec powyższego Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że kandydat Radny 

Wiesław Cienkowski uzyskał wymaganą ilość głosów i został wybrany                                    

na członka Zarządu w Pułtusku. 

Protokół dot. wyboru pozostałych członków Zarządu Powiatu w Pułtusku 

stanowią załącznik nr 12  do protokołu. 

Radny M. Barszcz- poinformował, iż cyt. „Gratulujemy Państwu i pozwolę 

sobie w tej chwili, przede wszystkim podziękować moim współpracownikom, 

Pani Róży Krasuckiej i Panu Pawłowi Kowalczykowi za fantastyczną pracę. 

Dziękuję też Panu Mecenasowi, Panu informatykowi i Paniom, które 

obsługiwały Biuro Rady i mam taką sugestię Panie Przewodniczący i Panie 

Starosto.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk-  poinformował, iż cyt. „Słucham.” 

Radny M. Barszcz- poinformował, iż cyt. „Panowie, jeden stoi na czele organu 
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uchwałodawczego, drugi stoi na czele organu wykonawczego i życzyłbym sobie 

i nam wszystkim, żebyście Państwo tak sprawnie pracowali jak Komisja 

Skrutacyjna wraz z osobami, które ją wspomagały. Wszystkiego dobrego, 

dziękujemy bardzo.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk-  poinformował, iż cyt. „Dobrze, 

dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, ja myślę, że będę wyrazicielem wszystkich 

Państwa. Serdecznie podziękuję Komisji Skrutacyjnej”  

Radny M. Barszcz- poinformował, iż cyt. „A ja jeszcze pokażę ten protokół.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk-  poinformował, iż cyt. „ To pokaż. 

Ale ja jeszcze nie skończyłem komentarza Panie Mirosławie. Dziękuję bardzo. 

Będąc dosłownym Panie Przewodniczący, Panie Mirosławie, malutka 

nieścisłość wkradła się w Pana wypowiedź.” 

Radny M. Barszcz -  poinformował, iż cyt. „ Proszę bardzo.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk-  poinformował, iż cyt. „A to zaraz Ci 

udowodnię, że Pan Jan Zalewski, to jest „wash and go", nie jest uchwałodawczy, 

czyli jest członkiem...” 

Radny M. Barszcz -  poinformował, iż cyt. „ Zgadzam się w zupełności.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk-  poinformował, iż cyt. „To taka lekka 

nieścisłość.” 

Radny M. Barszcz -  poinformował, iż cyt. „ Dobrze, proszę Pana, zgadzam się 

z Panem w zupełności. Komentarz przyjmuję, a wszystko, co zmierza ku 

dobremu ma uzasadnienie też dobre.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk-  poinformował, iż cyt. „Dziękuję 

bardzo, Szanowni Państwo jeszcze raz serdecznie dziękuję za sprawne 

przeprowadzenie, bo Szanowni Państwo, jest już nam łatwiej, ale naprawdę jaką 

prace zrobiło Biuro Rady i dwie młode kobiety, dziewczyny. Jak zaczęliśmy 

pracować na tym, to nie było takie proste, bo pierwszy raz pracowaliśmy na tym 

systemie, a sami wiemy, że nie starczyło nam czasu przy pierwszym 

głosowaniu. Ale to nieistotne. Szanowni Państwo, jeszcze raz serdecznie 
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gratuluję, dziękuję Komisji Skrutacyjnej. Gratuluję wyboru, ale do pełni 

szczęścia trzeba podjąć Uchwałę.” 
 

Ad. 9d 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

podpunktu 9d- podjęcie uchwały w sprawie wyboru pozostałych członków 

Zarządu Powiatu w Pułtusku. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk odczytał uchwałę w sprawie wyboru 

pozostałych członków Zarządu Powiatu w Pułtusku i zarządził głosowanie nad 

jej podjęciem.  

Za głosowało                    17 radnych 

Przeciw                              - 

Wstrzymało się                  -  

Uchwała Nr I/5/2024 została podjęta. 

 

Z sali wyszedł Radny M. Barszcz. Od tej chwili w posiedzeniu uczestniczy                     

16 radnych.  

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punku porządku Sesji Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia 

wynagrodzenia Starosty Pułtuskiego. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z art. 12 ust. 2 ustawy                        

o samorządzie powiatowym do wyłącznej właściwości Rady Powiatu należy 

ustalenie wynagrodzenia Przewodniczącego Zarządu.  

 

Radnym rozdano projekt uchwały uzupełniony o proponowane kwoty, 

poszczególnych składników wynagrodzenia.   
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Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk przystąpił do odczytania treści 

uchwały, a następnie zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tej sprawie? 

Skarbnik Powiatu p. R. Krzyżewska- poinformowała, iż cyt. „Przepraszam 

najmocniej, ale tu dla ścisłości. Jeśli mowa jest w pkt 3 o dodatku specjalnym, 

to 30% łącznie, czyli sumy wynagrodzenia zasadniczego i funkcyjnego,                        

to będzie 4020 zł.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk – zapytał cyt. „Dobrze. Czy jest 

zrozumiała ta kwestia? Ale nie dyskutujcie sobie pod nosem. Dobrze, czyli pkt 

nr 3- dodatek specjalny w wysokości 30% łącznie wynagrodzenia zasadniczego 

i dodatku funkcyjnego w kwocie 4020 zł. Pozostałe kwoty nie ulegają zmianie.” 

Przewodniczący Rady odczytał uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Starosty Pułtuskiego i zarządził głosowanie nad jej podjęciem.  

Za głosowało                    10 radnych 

Przeciw                              - 

Wstrzymało się                  6 radnych  

Uchwała Nr I/6/2024 została podjęta. 

 

Na salę powrócił Radny M. Barszcz. Od tej chwili w posiedzeniu uczestniczy                     

17 radnych.  
 

 

 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk  zarządził przystąpienie do realizacji 

kolejnego punku porządku Sesji Wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Słucham. 

Jeżeli nie ma, to ja mam do Państwa Radnych takie pytanie. Zwyczajowo                       

w VI kadencji organizowaliśmy Sesje Rady Powiatu w Pułtusku w środę o godz. 

15. Pytam Państwa organizacyjnie, czy ten termin jest dobry? Ok. Komisje 

odpowiednio, to już ustalają Panie z Biura Rady. Czyli wstępnie umawiamy się, 

że są to środy około godziny w zależności, bo nieraz jest Sesja, nie wiem jak 
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miasto jutro ustali, gmina Pułtusk, ale to zależy od Przewodniczącego. 

Szanowni Państwo, proszę bardzo, Pani Radna Estkowska.” 

Radna K. Estkowska- poinformowała, iż cyt. „Mogę poprosić, tak, jak                      

w poprzedniej kadencji o taki harmonogram.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Mam 

rozumieć o Sesje Rady Powiatu, tak?” 

Radna K. Estkowska- poinformowała, iż cyt. „Tak.” 

Przewodniczący Rady Tadeusz Nalewajk- poinformował, iż cyt. „Obowiązek 

wynika ustawowy, a jak Państwo pamiętacie, środki pojawiały się, czy jakieś 

zmiany w uchwałach, to były robione od ręki. Wymaga tego życia. Dobrze. 

Szanowni Państwo, czy ktoś z Państwa radnych chce zabrać głos? Jeżeli nie ma, 

to jeszcze raz chciałem serdecznie podziękować wszystkim Państwu                          

za uczestnictwo w dzisiejszej I Sesji VII kadencji Rady Powiatu w Pułtusku.” 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził przystąpienie do realizacji ostatniego 

punktu porządku Sesji Zamknięcie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady podziękował dyrektorom, kierownikom, służbom, 

jednostek Powiatu Pułtuskiego. tym wszystkim, którzy obserwowali Sesję przez 

środki masowego przekazu, czyli przez Internet, pracownikom Biura Rady, 

wszystkim zaproszonym gościom oraz wszystkim pozostałym za uczestnictwo 

w obradach. 

 

Przewodniczący zamknął I Sesję Rady Powiatu w Pułtusku.  

 

 

 

 



35 

 

Na tym protokół zakończono. 

Sesja zakończyła się o godz. 14.38. 

 

 

Protokołowały:      

        Przewodniczył obradom: 

Martyna Wędrowska                                                   Tadeusz Nalewajk 

 

 .................................................   

                                                                              ................................................   

Maria Bryl     

..................................................    


